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Sędziszów 2011-04-11 

Znak: BM.0057.4.2011                          

 
 
 
 
Rada Miejska 
w Sędziszowie.     

 

 

 

INFORMACJA 
o pracy Burmistrza  

w okresie międzysesyjnym  
 

 
 
 
W okresie od ostatniej sesji zostały wykonane następujące zadania: 
 
 

I. W zakresie oświaty szkolnej i spraw społeczno - obywatelskich. 

1. W dniu 5 kwietnia odbyło się spotkanie z przedstawicielami związków zawodowych 
reprezentujących pracowników oświaty  w sprawach: 

a) uzgodnienia  zmian Regulaminu wynagradzania nauczycieli – dodatki 
motywacyjne i kryteria ich przyznawania. 

b) zaopiniowania  Regulaminu Funduszu Zdrowotnego. 
 

2. Złożony w Świętokrzyskim Biurze Rozwoju Regionalnego  w ramach Poddziałania  
9.1.2   „wyrównywania szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie 
do edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości usług edukacyjnych” Projekt  
pt. „Wiedza - klucz, który otwiera drzwi do przyszłości”  uznany został za poprawny 
pod względem formalnym i został przekazany  do oceny merytorycznej dokonywanej 
przez Komisje Oceny Projektów. 
 

3. Do samochodu Mercedes z OSP Sędziszów zakupiono akumulator  za kwotę 505,00 
zł. 
 

4. W dniu 5.04.br odbyło się posiedzenie Zarządu Związku OSP. 
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II. W zakresie drogownictwa. 

1. Rozstrzygnięto przetarg nieograniczony na wykonanie zadania inwestycyjnego pn. 
„Przebudowa drogi nr 376020T Pawłowice-Boleścice (w km 0+580-0+880),oraz drogi 
nr 376001T Mstyczów – Lipie – Klimontów (w km 3+500-4+310) na terenie Gminy  
Sędziszów. Najkorzystniejszą  ofertę  złożyła firma „WOJTRANS” J-ów za kwotę  
brutto: 173 918,90 zł. 
 

2. Pracownicy  interwencyjni wykonywali roboty porządkowe  na terenie miasta –
zbiórka  i odwóz śmieci  ul. Majowa ,ul. Leśna ,Os. Drewniane. 

 
3. Zakład  Budowlano-Drogowy „DUKT” Artur Piwowar rozpoczął wykonywanie robót 

drogowych na zadaniu pn: „ Przebudowa drogi gminnej nr 003453T Borszowice – 
Grązów” na dł. 1,705 km”. 

 

III. W zakresie informatyzacji. 

8 marca 2011 roku odbyło się spotkanie z operatorem sieci Internetu szerokopasmowego  
w celu wypracowania koncepcji rozbudowy, w celu likwidacji białych plam. 
Dotyczyło to miejscowości: Bugaj – Szałas, Zielonki, Przełaj, Swaryszów cz. zachodnia, 
Czekaj, Białowieża, Czepiec – Przełaj Czepiecki. 
Wstępne ustalenia idą w kierunku budowy przez Gminę masztów ogólnodostępnych dla 
potrzeb operatorów. Maszty powinny powstać: Bugaj – Szałas, Zielonki, Czekaj, , Czepiec – 
Przełaj Czepiecki. W pozostałych miejscowościach wykorzystane byłyby maszty strażackie 
lub inne rozwiązania. Takie rozwiązanie zapewniałoby korzystanie przez mieszkańców  
z Internetu o prędkości min. 2 Mb/s. sołtysi powinni zebrać ilość chętnych na korzystanie  
z tych usług. 
 


